

Protokoll fört vid Marieholms byaförenings möte den 4 maj 2009

Närvarande:

Börje Landby
Kerstin Nilsson
Mattias Färlin
Lillemor Lindström
Olle Håkansson
Raul Högberg
Rustan Ligander
Solveig Lemnell
Sven Månsson

Distribution via E-post

Närvarande samt
Krister Larsson
Sabina Hansson
Nils Eric Carlsson

1. Mötet öppnades av ordf. Rustan Ligander.
2. Dagordningen godkändes.
3. Justerare. Valdes Sven Månsson.
4. Senaste mötesprotokoll, 6 april, 2009
Bom vid A-trähuset. Solveig har pratat med kommunen. Väntar svar
Ungdomsstipendium Rustan och Sven diskuterar detta vid ett möte med MH gården.
5. *Kommunens föreningsregister.* Beslutades att kontaktperson är Ordf. Rustan Ligander
6. *Nöjeskommitté* inför hösten. Fundera på vem som kan ingå i en grupp.
7. *Valborgsfirandet.* Gick bra, Rustan tackade arbetsgruppen. Trevligt med fackeltåget, korvgrillning mm. Sven skriver ett dokument över vad som gjordes och vad man bör tänka på till nästa gång.
8. *Ersättningar* för körning med egen bil mm. Vi beslutade att inte ta ut något för dylikt.
9. *ICA - 28 maj.* Vi visar upp vad vi sysslar med. Kerstin, Solveig, Rustan, Lillemor och eventuellt Krister hjälpas åt. Gruppen bör ha en kontakt några dagar innan.
10. *Sundeliusdagen 16 maj.* Vi deltar under eftermiddagen. Bör vara där strax före kl. 1400. Då hinner vi sätta fram ett bord, (Solveig har bockar och bordsskivan finns i förrådet). Vi har fotona längs Mariehoms blå stigar samt karta som visar var bilderna bör vara tagna och anvisningar. Den som vill köpa ett set får betala 10 kr. Börje gör ca 25 exemplar. Man kan även ladda ned samma material från hemsidan. Många kunde närvara och hjälpa till. Förslagsvis bestämmer vi på plats vem som bemannar mellan kl. två och fram till cirka 5-6 tiden.
11. *Vattendisco 12juni, kl 18.00 – 21.00.* Regi MH-gården Om någon vuxen vill vara närvarande är det välkommet.
12. *E-mail* som adresseras till styrelsen@marieholmsbyaforening.com skickas till Rustan, Sven och Lillemor.
13. Idéer och tankar om verksamheten framöver.
 - Kan vi få *rabatt till medlemmar* på något/några företag? Klart med Skarhults Plantskola samt XL fd Järn & Trä, Kävlinge. 10 % på ordinarie sortiment mot uppvisande av medlemskort. Gäller ej rea och kampanjpriser.
Solveig och Börje kollar fler affärer.
 - *Logotyp.* Enades om ett bra förslag som Börje tagit fram.
 - *Plåttaket på grillplatsen* ej klart. Kerstin kollar pris med ett annat företag.

Protokoll fört vid Marieholms byaförenings möte den 4 maj 2009

- *Midsommarkommitté* tillsattes. Består av: Lillemor (sammankallande), Kerstin, Solveig, Nils-Eric samt eventuellt Roland Nilsson, Rustan talar med honom, ska delta.
- Solveigs idé *Allmän städning tillsammans med kommunen* samt Kerstins idé om *en slipsinsamling där behållningen går t ex till Cancerfonden platsar nog under höstaktiviteter.*
- *Ankhuset ska på plats.* Mattias tar kontakt med Jörgen Johnsson, Karl Gustav Johansson samt MH gården. Tillsammans gör de en tidplan och idé hur projektet kan genomföras
- Vad kostar det att få gjort små ”*reklamknappar*”. Vem kan göra sådana? Solveig kollar. Avslutas blev för dyrt.

14. Övrigt

- *Lokalen Brandstationen* hyrs inte längre av oss. Avslutades 31 dec. 2008.
- *Brev betr. nedbrunna huset* skickat till kommunen och SkD. Kommunen har efter att Rustan påmint - svarat de kommer att återkomma.
- *Tung trafik Kvarngatan.* Krister Larsson har skrivit till Vägverket som hänvisat till kommunen. Krister går vidare.
- *Brunnen hörnet Klaragatan/Nygatan* fortfarande för hög och vattenpölar bildas. Raul har nu ett bildbevis som ska skickas till kommunen.
- *Laddran* kan betraktas som ett Leader projekt. Möte med kommunen och Leader MittSkåne 6 maj. Rustan, Olle och Lillemor deltar.
- *Eslövs Byarådsförening.* Representanter: Rustan Ligander och Sven Månsson.
- *Loppisägare.* Rustan kontaktar dessa. Är de medlemmar i Byaföreningen får de synas på vår hemsida.
- *Ny sågklinga.* Beslöts att Sven köper en.
- *Skänka en matchboll till MiS?* Lillemor har kollat. MiS skriver in oss i ett kommande program en gång utan att vi ger något bidrag.

15. Nästkommande möte torsdagen 4 juni, 1900. Bibliotekslokalen

16. och därefter måndagen 17 augusti, 1900. Bibliotekslokalen.

17. Avslutades mötet.

Vid protokollet

Lillemor Lindström

Justeras:

Sven Månsson

Rustan Ligander